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Abstract (en)
[origin: US4323927A] The invention relates to a bar for printing an image. It comprises a stack of conductive plates which are insulated from one
another in which one end of each forms a printing stylus and n diagonal matrices for addressing the styli whose columns are constituted by plates
and are fed via resistors formed on the plates and whose rows common to the n matrices are constituted by electric conductors connected to the
columns via diodes which are also formed on the plates.

Abstract (fr)
Barrette d'impression d'une image comportant un empilement de plaquettes (1) conductrices et isolées les unes des autres dont une extrémité
de chacune forme un stylet d'impression (10) et n matrices diagonales (20) d'adressage des stylets dont les colonnes sont constituées par les
plaquettes (1) et sont alimentées à travers des résistances (R) formées sur les plaquettes et dont les lignes communes aux n matrices sont
constituées par des conducteurs électriques (24) reliés aux colonnes à travers des diodes (D), également formées sur les plaquettes. Application
aux installations de transmission de fac-similés.
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